
Protokół Nr 49/2018
z obrad XLIX sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 10 października 2018r.
o godz. 10.00 w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy przy uL Piaseczyńskiej 77.

Ad.l
Przewodniczący Rady Andrzej Cieślawski przywitał zebranych i otworzył obrady XLIX

sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad.2

Przewodniczący Rady Andrzej Cieślawski stwierdził kworum na podstawie listy obecności

(lista stanowi załącznik).

Ad.3

Przewodniczący Rady Andrzej Cieślawski przedstawił następujący porządek obrad, który radni
otrzymali wraz z materiałami na sesję oraz mailem:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
5. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji.
6. Wystąpienia mieszkańców.
7. Projekt uchwały sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2018.
8. Projekt uchwały sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2018-2022.
9. Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 122/IV/9/2003 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład
mieszkaniowego zasobu gminy Konstancin-Jeziorna.

10. Projekt uchwały sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Konstancin
Jeziorna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3
ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o
wolontariacie na rok 2019.

11. Projekt uchwały sprawie nadania skwerowi położonemu w Konstancinie-Jeziornie
przy ul. Bolesława Prusa, nazwy „.Skwer im. Rodziny Prekerów”.

12. Projekt uchwały sprawie nadania skwerowi położonemu w Konstancinie-Jeziornie
przy ul. Chylickiej, nazwy „Skwer im. Hermana Paulinka”.

13. Projekt uchwały sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin
Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w Parceli oznaczonej
w ewidencji gruntów i budynków jako działka ewidencyjna numer 57/15 z obrębu
0015 Obory-Łyczyn.

14. Projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyhi na rzecz PGE Dystrybucja Spółka
Akcyjna z siedzibą w Lublinie, na działce ewidencyjnej numer 67 z obrębu 0012
Kępa Okrzewska, gmina Konstanc in-Jeziorna.
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15. Projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja Spółka
Akcyjna z siedzibą w Lublinie, na działce ewidencyjnej numer 56 z obrębu 0018
Okrzeszyn, gmina Konstancin-Jezioma.

16. Projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz Polskiej Spółka Gazownictwa
Spółka z ograniczona odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w
Warszawie, na działce ewidencyjnej numer 97/2 z obrębu 0010 Kawęczynek
Borowina, gmina Konstancin-Jeziorna.

17. Projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Warszawskiej stanowiącej część
działki ewidencyjnej numer 2 z obrębu 01-24.

18. Projekt uchwały sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
działek o nr ew.37 i 38 z obrębu 03-16 w Konstancinie-Jeziornie.

19. Projekt uchwały sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
działek 98/8, 98/11 i 98/12 z obrębu 03-12 w Konstancinie-Jeziornie.

20. Projekt uchwały sprawie oceny aktualności Studium Uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego oraz planów miejscowych w gminie
Konstancin-Jeziorna.

21. Projekt uchwały sprawie ustalenia lokalnych standardów urbanistycznych na terenie
gminy Konstancin-Jeziorna.

22. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących ma drugim etapie
postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów
przedszkolnych przy szkołach podstawowych, dla których gmina Konstancin
Jeziorna jest organem prowadzącym.

23. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu przyznawania dodatków i
innych elementów wynagrodzenia nauczycieli szkół i placówek, dla których
organem prowadzącym jest Gmina Konstancin-Jeziorna.

24. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
25. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
26. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
27. Korespondencja.
28. Rozpatrzenie skarg.
29. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Radny Adam Grzegorzewski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu
uchwały w sprawie zamiaru utworzenia samorządowej instytucji kultury pod nazwą: Muzeum
Sportu w Konstancinie-Jeziornie.
W wyniku głosowania: za- 10, przeciw-6, wstrzymało się -0 Rada Miejska nie przyjęła ww.
wniosku i nie dokonała zmiany porządku obrad.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Grażyna Chojnowska
poinformowała o wniosku komisji o następującej treści: „W wyniku głosowania: za- 4, przeciw
— 2, wstrzymały się — O Komisja wnioskuje o zdjęcie z sesyjnego porządku obrad projektu
uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu przyznawania dodatków i innych elementów
wynagrodzenia nauczycieli szkół i placówek, dla których organem prowadzącym jest Gmina
Konstancin-Jeziorna”. Następnie radna Grażyna Chojnowska uzasadniła ww. wniosek.
W wyniku głosowania: za- 9, przeciw-lO, wstrzymało się -1 Rada Miejska nie przyjęła ww.
wniosku i nie dokonała zmiany porządku obrad.

2



Przewodniczący Rady Andrzej Cieślawski stwierdził, że do Biura Rady Miejskiej wpłynął
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę Konstancin
Jeziorna służebności przesytu na rzecz PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w Lublinie,
na działkach ewidencyjnych numer 160/2 i 158/24 z obrębu 0004 Czarnów. gmina Konstancin
Jeziorna, złożony przez Burmistrza na 7 dni przed sesją (BRM 324/2018).

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska przyjęła ww. wniosek i
dokonała zmiany porządku obrad.
Radna Jadwiga Magdziarz zgłosiła wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały
sprawie ustalenia lokalnych standardów urbanistycznych na terenie gminy Konstancin
Jeziorna.
W wyniku głosowania: za- 6, przeciw-7. wstrzymało się -6 Rada Miejska nie przyjęła ww.
wniosku i nie dokonała zmiany porządku obrad.

W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-1, wstrzymało się -1 Rada Miejska przyjęła następujący
porządek obrad wraz ww. zmianami:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
5. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji.
6. Wystąpienia mieszkańców.
7. Projekt uchwały sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2018.
8. Projekt uchwały sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2018-2022.
9. Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 122/IV/9/2003 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład
mieszkaniowego zasobu gnny Konstancin-Jeziorna.

10. Projekt uchwały sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Konstancin
Jeziorna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3
ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o
wolontariacie na rok 2019.

11. Projekt uchwały sprawie nadania skwerowi położonemu w Konstanc lnie-Jeziornie
przy ul. Bolesława Prusa, nazwy ..Skwer im. Rodziny Prekerów”.

12. Projekt uchwały sprawie nadania skwerowi położonemu w Konstancinie-Jeziornie
przy ul. Chylickiej, nazwy „Skwer im. Hermana Paulinka”.

13. Projekt uchwały sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin
Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w Parceli oznaczonej
w ewidencji gruntów i budynków jako działka ewidencyjna numer 57/15 z obrębu
0015 Obory-Łyczyn.

14. Projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesytu na rzecz PGE Dystrybucja Spółka
Akcyjna z siedzibą w Lublinie. na działce ewidencyjnej numer 67 z obrębu 0012
Kępa Okrzewska, gmina Konstancin-Jeziorna.

15. Projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesytu na rzecz PGE Dystrybucja Spółka
Akcyjna z siedzibą w Lublinie, na działce ewidencyjnej numer 56 z obrębu 0018
Okrzeszyn, gmina Konstancin-Jeziorna.
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16. Projekt uchwał)! sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyiu na rzecz Polskiej Spółka Gazownictwa
Spółka z ograniczona odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w
Warszawie, na działce ewidencyjnej numer 97/2 z obrębu 0010 Kawęczynek
Borowina, gmina Konstancin-Jeziorna.

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja Spółka
Akcyjna z siedzibą w Lublinie. na działkach ewidencyjnych numer 160/2 i 158/24
z obrębu 0004 Czarnów, gmina Konstancin-Jeziorna.

18. Projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Warszawskiej stanowiącej część
działki ewidencyjnej numer 2 z obrębu 01-24.

19. Projekt uchwały sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
działek o nr ew.37 i 38 z obrębu 03-16 w Konstancinie-Jeziornie.

20. Projekt uchwały sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
działek 98/8, 98/11 i 98/12 z obrębu 03-12 w Konstancinie-Jeziornie.

21. Projekt uchwały sprawie oceny aktualności Studium Uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego oraz planów miejscowych w gminie
Konstancin-Jeziorna.

22. Projekt uchwały sprawie ustalenia lokalnych standardów urbanistycznych na terenie
gminy Konstancin-Jeziorna.

23. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących ma drugim etapie
postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów
przedszkolnych przy szkołach podstawowych, dla których gmina Konstancin
Jeziorna jest organem prowadzącym.

24. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu przyznawania dodatków i
iinych elementów wynagrodzenia nauczycieli szkół i placówek, dla których
organem prowadzącym jest Gmina Konstanc in-Jeziorna.

25. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
26. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
27. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
28. Korespondencja.
29. Rozpatrzenie skarg.
30. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad.4

W wyniku głosowania: za- 19, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada powołała Komisję Uchwał
i Wniosków w składzie: Grażyna Chojnowska, Katarzyna Jacyna, Aneta Słomba.

Radne wyraziły zgodę na pracę w komisji.

Ad.5
Sesja XLVIII
Przewodniczący Rady poinformował, że do protokołu Nr 48/2018 nie wpłynęła żadna uwaga.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada przyjęła protokół z XLVIII sesji.
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Ad. 6

Pan Jacek Rowiński złożył podziękowanie Zarządowi Gminy i wszystkim pracownikom
Ratusza za cztery lata pracy.

Pani Kinga Szkutnik i pan Łukasz Bednarski jako przyszli mieszkańcy Borowiny złożyli
podziękowanie za udzielone wsparcie w kontekście sprawy dot. PGE a także przygotowania
projektu podłączenia wody i kanalizacji dla nowych działek. Zwrócili się z prośbą o
zaplanowanie w budżecie 2019r. środków na podłączenie wody i kanalizacji. Poinformowali,
że stosowne wnioski zostały w tej sprawie złożone.

Pan Henryk Pawlik przedstawiciel Klubu RKS Mirków stwierdził, że nie ma możliwości, aby
obchodzić w tym roku 95 rocznicy istnienia tak wielkiego i zasłużonego Klubu. Zwrócił się z
prośbą o utworzenie kącika izby pamięci. Na ręce Burmistrza złożył pierwszy eksponat do tej
izby pamięci.

Pan Konstanty Przybora wystąpił w sprawie rozkładu jazdy autobusów w kierunku Wilanowa
i dużych przerw w kursach.

Pan Michał Wiśniewski wystąpił w sprawie komunikacji i problemu nie tylko dojazdu do
Wilanowa, ale także godzin kursów autobusów. Zwrócił się z prośbą o przeprowadzenie
konsultacji.

W związku z powyższymi wystąpieniami wywiązała się dyskusja. W trakcie dyskusji
Burmistrz Kazimierz Jańczuk udzielił kilku wyjaśnień.

Pan Jan Grabski uzupełnił wypowiedź w sprawie Klubu RKS Mirków.

Pani Violetta Turant złożyła podziękowanie za rozpatrzenie wniosku i dokonanie zmian w
uchwale Nr 122/IV/9/2003 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w sprawie zasad
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Konstancin
Jeziorna.

Ad.7

Projekt uchwały sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2018.
Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką (BRM
328/2018).
Z upoważnienia Przewodniczącej Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych radny
Mariusz Kucicki przedstawił pozytywną opinię komisji wraz z autopoprawką.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za-19, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęla ww.
uchwalę wraz z autopoprawką.
Komisja Uchwal i Wniosków nadala jej numer 876/VII/49/2018.

Ad.8
Projekt uchwały sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konstanctn
Jeziorna na lata 2018-2022.
Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką (BRM
328/2018). Następnie poinformował, że do Biura Rady wpłynęła druga autopoprawka, którą
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omówił (BRM 332/2018).
Z upoważnienia Przewodniczącej Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych radny
Mariusz Kucicki przedstawił pozytywną opinię komisji wraz z autopoprawką.
Uwag brak.

W wyniku głosowania: za-jednoglośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę
wraz z dwoma autopoprawkami.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 877/y11149/2018.

Ad.9
Projekt uchwały zmieniającej Uchwalę Nr 122/IV/9/2003 Rady Miejskiej Konstancin
Jeziorna w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego
zasobu gnilny Konstancin-Jeziorna.
Przewodniczący Rady Andrzej Cieślawski przedstawił ww. projekt uchwały.
Uwag brak.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadala jej numer 878JV1114912018.

Ad. 10
Projekt uchwały sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Konstancin-Jeziorna z
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z
dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019.
Kierownik Biura Komunikacji Społecznej Patryk Siepsiak przedstawił ww. projekt uchwały
wraz z autopoprawką (BRM 320/2018).
Przewodnicząca Komisji BOKiS Grażyna Chojnowska przedstawiła pozytywną opinię komisji
wraz z autopoprawką.
Radny Włodzimierz Wojdak zgłosił wniosek, aby w rozdz. 12 pkt 2 po wyrazach „Burmistrz
powołuje Komisję Konkursową...” dopisać wyrazy:”.. .która powołuje przewodniczącego ze
swojego grona.”
W wyniku głosowania: za- 14, przeciw-0, wstrzymało się -4 Rada Miejska przyjęła ww.
wniosek.
W wyniku głosowania: za-17, przeciw-0, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę wraz z ww. wnioskiem.
Komisja Uchwał i Wniosków nadala jej numer 879/VII/49/20 18.

Ad. 11
Projekt uchwały sprawie nadania skwerowi położonemu w Konstancinie-Jeziornie przy
ul. Bolesława Prusa, nazwy „Skwer im. Rodziny Prekerów”.
Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Piotr Bartoszewski przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Jadwiga Magdziarz
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Przewodnicząca Komisji BOKiS Grażyna Chojnowska przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 880/VII/49/2018.
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Ad. 12
Projekt uchwały sprawie nadania skwerowi położonemu iy Konstancinie-Jeziornie przy
ul. Chylickiej, nazwy „Skwer im. Hermana Paulinka”.
Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Piotr Bartoszewski przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji BOKiS Grażyna Chojnowska przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Jadwiga Magdziarz
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 881/V11149/2018.

Ad.13
Projekt uchwały sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin-Jeziorna
prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w Parceli oznaczonej w ewidencji
gruntów i budynków jako działka ewidencyjna numer 57/15 z obrębu 0015 Obory
Lyczyn.
Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Piotr Bartoszewski przedstawił ww.
projekt uchwały wraz z autopoprawką dot. mylnie podanego numeru ewidencyjnego działki w
treści uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Jadwiga Magdziarz
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
W dyskusji udział brali radni: Cezary Żegliński. Katarzyna Jacyna i Jadwiga Magdziarz.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę
wraz z ww. zmianą.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 882/VII/49/2018.

Ad. 14
Projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę Konstancin
Jeziorna siużebności przesytu na rzecz PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą iy

Lublinie, na działce ewidencyjnej numer 67 z obrębu 0012 Kępa Okrzewska, gmina
Konstancin-Jeziorna.
Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Piotr Bartoszewski przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Jadwiga Magdziarz
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 883/VII/49/2018.

Ad. 15

Projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę Konstancin
Jeziorna służebności przesylu na rzecz PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w
Lublinie, na działce ewidencyjnej numer 56 z obrębu 0018 Okrzeszyn, gmina Konstancin
Jeziorna.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Piotr Bartoszewski przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Jadwiga Magdziarz
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
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Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 884ty11149/2018.

Ad. 16
Projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę Konstancin
Jeziorna służebności przesyiu na rzecz Polskiej Spółka Gazownictwa Spółka z
ograniczona odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w Warszawie, na działce
ewidencyjnej numer 97/2 z obrębu 0010 Kawęczynek-Borowina, gmina Konstancin
Jeziorna.
Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Piotr Bartoszewski przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Jadwiga Magdziarz
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęta ww. uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 885/VII/49/2018.

Ad.17

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę Konstancin
Jeziorna służebności przesytu na rzecz PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w
Lublinie, na działkach ewidencyjnych numer 160/2 i 158/24 z obrębu 0004 Czarnów,
gmina Konstancin-Jeziorna.
Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Piotr Bartoszewski przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Jadwiga Magdziarz
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadala jej numer 886/VII/49/2018.

Ad. 18
Projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej
w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Warszawskiej stanowiącej część działki ewidencyjnej
numer 2 z obrębu 01-24.
Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Piotr Bartoszewski przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Jadwiga Magdziarz
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęta wiy. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 887/VII/49/2018.

Ad. 19
Projekt uchwały sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
dziatek o nr ew.37 i 38 z obrębu 03-16 w Konstancinie-Jezioniie.
Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska-Sul przedstawiła ww.
projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Jadwiga Magdziarz
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
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Uwag brak.
W wyniku glosowania: za-15, przeciw-0, wstrzymało się -3 Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 888/VII/49/2018.

Ad. 20
Projekt uchwaly sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
działek 98/8, 98/11 I 98/12 z obrębu 03-12 w Konstancinie-Jeziornie.
Kierownik Wydziaki Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska-Sul przedstawiła ww.
projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Jadwiga Magdziarz
poinformowała, że komisja nie zajęła stanowiska.
W dyskusji udział brali radni: Izabela Skonecka, Tomasz Nowicki. Cezary Żegliński, Elżbieta
Wiktorowicz, Grażyna Chojnowska, Przewodniczący Rady oraz Burmistrz Kazimierz Jańczuk.
W wyniku glosowania: za-15, przeciw-2, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 889/YL1149/2018.

Ad. 21
Projekt uchwały sprawie oceny aktualności Studium Uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego oraz planów miejscowych w gminie Konstancin
Jeziorna.
Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska-Sul przedstawiła ww.
projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunatnych Jadwiga Magdziarz
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku głosowania: za-16, przeciw-0, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 890/VII/49/2018.

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach.
Po przerwie wznowiono obrady.
(Do przerwy w obradach uczestniczy Radca Prawny Wiesław Urbanowicz. Po przerwie w
obradach uczestniczy Radca Prawny Monika Wasilewska).

Ad.22
Projekt uchwały sprawie ustalenia lokalnych standardów urbanistycznych na terenie
gminy Konstancin-Jeziorna.
Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska-Sul przedstawiła ww.
projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Jadwiga Magdziarz
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Radna Jadwiga Magdziarz stwierdziła, że dlatego, iż uchwała ta stanowi akt prawa
miejscowego ważna jest dyskusja. Rodzi ona poważne konsekwencje dla Konstancina a przede
wszystkim chodzi o zachowanie statusu uzdrowiska. Dalsze procedowanie powinno być
poprzedzone szeroką dyskusją. O ile osobiście nie ma wątpliwości co do przedstawionych
wskaźników to bardziej martwi, że w chwili zabudowy niekontrolowanej uchwała ta pomija
uchwały dot. zapisów miejscowych planów i może powinna być w zgodności ze Studium.
Rodzi daleko idące niebezpieczne konsekwencje w wyniku intensywnej zabudowy w postaci
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nie zachowania wskaźników powierzchni biologicznie czynnej o czym ustawa nic nie mówi.
Zapis ustawy przywidziany jest na 10 lat a gmina nasza jest akurat po otrzymaniu operatu
uzdrowiskowego również na lat 10. Zastanawia się wjakim momencie będzie gmina za te 10
lat? Jeżeli dojdzie do intensywniej niekontrolowanej zabudowy zgodnie i na podstawie tej
uchwały to czy będą zachowane wskaźniki zgodnie z przyjętymi wskaźnikami w operacie
uzdrowiskowym? Jeżeti zostaną one przekroczone to gmina może stracić status uzdrowiska.
W związku z powyższym. jeżeli jest możliwy taki zapis. radna zgłosiła wniosek. aby w tej
uchwale zawrzeć również zapis mówiący o:” zgodności ze studium. miejscowymi planami
zagospodarowania przestrzennego i operatem uzdrowiskowym”.
Radna stwierdziła, że jeśli zapis taki nie jest możliwy to prosi o taką interpretację na piśmie.
Pani Kierownik Ewa Klimkowska-Sul mówiła, że takiego zapisu być nie może, ale mimo
wszystko myśli, że podjęty taki wniosek łącznie z tymi warunkami granicznymi w znaczny
sposób ograniczy te ewentualne niebezpieczne zmiany. Zwróciła się z pytaniem czy podjęcie
takiej uchwały jest obligatoryjne dla wszystkich samorządów i jak ta ustawa ma się do gmin
uzdrowiskowych? Kolejne pytanie dot. terenów, co do których Burmistrz ma obowiązek
wykonać zestawienie, które tereny są wolne i ewentualnie pod zabudowę mieszkaniową. Taki
wykaz został już zrobiony a że nie dotyczy tylko terenów powojskowych, pokolejowych i
poprzemysłowych dlatego jest to takie istotne.
Przewodniczący Rady wyjaśnił w jaki sposób rozumie sens tej uchwały. Jest ustawa, która jest
obowiązującą i ta ustawa daje trzecią ścieżkę, w porównaniu z zapisami mpzp i warunków
zabudowy, uzyskiwania zezwoleń na budowę. Ustawa ta jest niebezpieczna dla nas i nasza
uchwała, tak ja Pani Kierownik przedstawiła, w Jego rozumieniu jest maksymalnie idąca do
ograniczenia tej ścieżki. Nie można zamknąć tej ścieżki dlatego, że gmina nie ma takiej władzy.
Sejm otworzył taką ścieżkę i teraz dywagowanie nad tym czy możemy czy nie możemy
powoduje niebezpieczeństwo, że np. jutro przyjdzie deyeloper a ta ustawa już jest a my nie
mamy podjętej uchwały to wówczas obowiązują zapisy ustawy, w której są wyraźnie zapisy,
że one są luźne, że np. w sąsiedztwie osiedla w Mirkowie można by zabudować pół „Metsy”.
Uchwała ta jest maksymalnym zawężeniem możliwości stosowania tego przez deyeloperów.
Uchwała ta daje ograniczenia tego co dał ustawodawca. Nie musimy podejmować tej uchwały,
ale na podstawie ustawy deyeloperzy będą mieli znacznie większą swobodę.
Przewodnicząca Komisji BOKiS Grażyna Chojnowska stwierdziła, że zastanawia się co jest
lepsze czy przyjąć dzisiaj uchwałę czy wyjaśnić wątpliwości i uzupełnić ją wnioskami jakie ma
Komisja Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych, które uzupełniały by te wszystkie obawy
o których mówiła radna. Może odstąpić od uchwalenia uchwały w dniu dzisiejszym i co jest
większym zagrożeniem?
Radna Izabela Skonecka stwierdziła, że podjęcie uchwały jest jak najbardziej shiszne.
Wątpliwości budzi punkt dat. ilości miejsc parkingowych szczególnie, dwa miejsca, przy
obiektach działalności kulturalnej a także cztery miejsca przy obiektach dot. przedszkoli i
szkół? Zgłosiła wniosek o zwiększenie liczby miejsc parkingowych w 2 pkt 5 ppkt „ a” z 2
do 10/ 100m2 także przy przedszkolach i szkołach.
W wyniku głosowania: za- 5, przeciw-12 Rada Miejska nie przyjęła ww. wniosku.
Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o zwiększenie miejsc parkingowych do 4.
W wyniku głosowania: za- 13 Rada Miejska przyjęła ww. wniosek.
W dalszej części obrad w dyskusji dot. zapisów uchwały oraz podjęcia jej lub nie udział brali
radni: Tomasz Nowicki, Elżbieta Wiktorowicz. Cezary Żegliński. Jadwiga Magdziarz.
Katarzyna Jacyna, Iwona Wiercińska oraz Kierownik Ewa Klirnkowska-Sul.
W trakcie dyskusji radny Cezary Żegliński zgłosił wniosek, aby w 2 pkt 5 ppkt „d” zapisać:
„nie mniej niż 20 miejsc parkingowych. .

W wyniku głosowania: za- 9, przeciw-3, wstrzymało się -6 Rada Miejska przyjęła ww.
wniosek.
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Radna Alfreda Konopka zgłosiła wniosek formalny o zakończenie dyskusji i przejście do
głosowania.
W wyniku głosowania: za- 11, przeciw-5, wstrzymało się -3 Rada Miejska przyjęła ww.
wniosek.
Na pytania radnej Jadwigi Magdziarz odpowiedzi udzietiła Kierownik Ewa Klimkowska-Suł.
W wyniku głosowania: za-16, przeciw-0, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę wraz z ww. wnioskami.
Komisja Uchwal i Wniosków nadala jej numer 891/VII/49/2018.

Ad. 23
Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących ma drugim etapie
postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych
przy szkołach podstawowych, dla których gmina Konstancin-Jeziorna jest organem
prowadzącym.
Radny Cezary Zegliński przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji BOKiS Grażyna Chojnowska przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za-16, przeciw-1, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 892/VII/49/2018.

Ad. 24
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu przyznawania dodatków i innych
elementów wynagrodzenia nauczycieli szkól i placówek, dla których organem
prowadzącym jest Gmina Konstancin-Jeziorna.
Radny Cezary Zegliński przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji BOKiS Grażyna Chojnowska stwierdziła, że komisja nie opiniowała
ww. projektu uchwały. Następnie przedstawiła wnioski komisji:
Komisja wnioskowała o zdjęcie z sesyjnego porządku obrad projektu uchwały w sprawie
wprowadzenia regulaminu przyznawania dodatków i innych elementów wynagrodzenia
nauczycieli szkół i placówek, dla których organem prowadzącym jest Gmina Konstancin
Jeziorna.
Komisja wnioskowała o przygotowanie projektu regulaminu przyznawania dodatków i innych
elementów wynagrodzenia nauczycieli szkół i placówek, dla których organem prowadzącym
jest Gmina Konstancin-Jeziorna uwzgledniającego uwagi i wnioski wynikające z
przeprowadzonych konsultacji z zainteresowanymi podmiotami ( z mocą obowiązującą od dnia
01.01.2019 r.)
Komisja wnioskowała o objęcie pracowników administracyjno—obsługowych oświaty
podwyżkami wynagrodzeń wynikającymi z polityki płacowej pracowników Gminy (z mocą
obowiązującą od 01.01.2019 r.)

W dyskusji udział brali: Burmistrz Kazimierz Jańczuk. Arkadiusz Głowacki. Izabela Skonecka.
Alfreda Konopka, Grażyna Chojnowska.

Radny Cezary Zegliński zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przegłosowanie ww.
projektu uchwały.
W wyniku głosowania: za- 17 Rada Miejska przyjęła ww. wniosek.
W wyniku głosowania: za-6, przeciw-13, wstrzymało się -1 Rada Miejska nie podjęła ww.
uchwały.
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Ad. 25

Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe w
terminie, wypełnione poprawnie pod względem formalnym i zostały one przesłane do Urzędu
Skarbowego.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk ogłosił, że radni zobowiązani są do zwrotu sprzętu
elektronicznego, pobranego przez radnych, do dnia 19 października br.

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni otrzymali kopię informacji Burmistrza o pracy
między sesjami mailem oraz w formie papierowej (stanowi załącznik- BRM 33 l/2018)

Zwrócił się z prośbą o zadawanie pytań dot. ww. informacji.

Na pytania radnych: Tomasza Nowickiego. Katarzyny Jacyna oraz Włodzimierza Wojdaka
odpowiedzi udzielił Burmistrz.

Ad. 26
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni otrzymali informację Przewodniczącego Rady
Miejskiej o pracy między sesjami mailem (BRM 329/2018). Zwrócił się z prośbą o zadawanie

pytań dot. ww. informacji - pytań brak.

Ad. 27

Interpelacje:
Przewodniczący Rady poinformował, że podczas obrad dzisiejszej sesji wpłynęła interpelacja
radnego Włodzimierza Wojdaka z dnia l0.10.2018r. w sprawie podjęcia starań w celu
nawiązania współpracy z wybranym miastem na Białorusi (BRM 335/20 1 8).
Na pytania radnych Tomasz Nowickiego, Katarzyny Jacyna, Grażyny Chojnowskiej, Roberta
Barana, Mariusza Kucickiego, Izabeli Skoneckiej odpowiedzi udzielał Burmistrz Kazimierz
Jańczuk.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Grażyna Chojnowska
odczytała wnioski podjęte na posiedzeniu komisji w dniu 8 października 2018 roku.
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie przedstawionych wniosków Komisji
Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu:
W wyniku glosowania: za- jednoglośnie (19 radnych) Rada Miejska wnioskowała o
przygotowanie projektu regulaminu przyznawania dodatków i innych elementów
wynagrodzenia nauczycieli szkół i placówek, dla których organem prowadzącym jest Gmina
Konstancin-Jeziorna uwzgledniającego uwagi i wnioski wynikające z przeprowadzonych
konsultacji z zainteresowanymi podmiotami ( z mocą obowiązującą od dnia 01.01.2019 r.)

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska wnioskowała o objęcie
pracowników administracyjno — obsługowych oświaty podwyżkami wynagrodzeń
wynikającymi z polityki płacowej pracowników Gminy (z mocą obowiązującą od 01.01.201 9r).

Ad. 28
Przewodniczący Rady przypomniał. że skan korespondencji na sesję przekazany został do
Radnych mailowo (pisma BRM 308/2018 i 323/2018). Wszelka korespondencja została
przekazana radnym i sołtysom po zakryciu danych osobowych. Przewodniczący Rady
stwierdził, że w dniu wczorajszym wpłynęła kopia pisma skierowanego do Wydziału Dróg
Gminnych dot. podjęcia interwencji w sprawie dot. wymiany chodnika przy ul. Szkolnej oraz
przywrócenia istniejącego trawnika (BRM 330/2018).
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Ad. 29

Przewodniczący Rady przedstawił następujące skargi:

Skarga (BRM 325/2018, NR UMiG PP 1067857).
W wyniku głosowania: za-. 18 (jednogłośnie) Rada Miejska Konstancixi-Jeziorna po zapoznaniu
się z treścią skargi z dnia 28.09.2018 r.dot. uciążliwości prowadzenia końskiego biznesu
przekazała ją do Komisji Rewizyjnej w celu jej zbadania.

Skarga (BRM 313/2018, Nr UMIG PP/1067050).
W wyniku głosowania: za- 20 (jednogłośnie) Rada Miejska Konstancin-Jeziorna po zapoznaniu
się z treścią skargi z dnia 13.09.2018 r. dot. zażalenia na pracę Gminy i jej urzędników w
związku z odmową wydania warunków zabudowy przekazała ją do Komisji Rewizyjnej w celu
jej zbadania.

Skarga (BRM 310/2018, mail).
W wyniku głosowania: za- 20 (jednogłośnie) Rada Miejska Konstancin-Jeziorna po zapoznaniu
się z treścią skargi z dnia 14.09.2018 r.dot. uciążliwości prowadzenia końskiego biznesu
przekazała ją do Komisji Rewizyjnej w celu jej zbadania.

Skarga (BRM 307/2018, Nr UMIG PP/1066632).
W wyniku głosowania: za-. 20 (jednogłośnie) Rada Miejska Konstancin-Jeziorna po zapoznaniu
się z treścią skargi z dnia 13.09.2018 r. dot. zażalenia na pracę Gminy i jej urzędników w
związku z odmową wydania warunków zabudowy przekazała ją do Komisji Rewizyjnej w celu
jej zbadania.

Skarga (BRM 266/2018, Nr UM1G PP/1064656).
W wyniku głosowania: za- 20 (jednogłośnie) Rada Miejska Konstancin-Jeziorna po zapoznaniu
się z treścią skargi z dnia 14.07.2018 r.dot. przyzwolenia na manipulację oraz mataczenie
przekazała ją do Komisji Rewizyjnej w celu jej zbadania.

Skarga (BRNI 256/2018, Nr UM1G PP/1064244).
W wyniku głosowania: za- 20 (jednogłośnie) Rada Miejska Konstancin-Jeziorna po zapoznaniu
się z treścią skargi z dnia 03.07.2018 r.dot. braku właściwego nadzoru nad podwykonawcami
przekazała ją do Komisji Rewizyjnej w celu jej zbadania.

Skarga (BRM 284/2018, Nr UMIG PP/1065698).
W wyniku głosowania: za- 20 (jednogłośnie) Rada Miejska Konstancin-Jeziorna po zapoznaniu
się z treścią skargi z dnia 13.08.2018 r.dot. odstąpienia od obowiązku nakazania usunięcia
śmieci właścicielom posesji przy ul. Sobieskiego, Mickiewicza. Żeromskiego przekazała ją do
Komisji Rewizyjnej w celu jej zbadania.

Skarga (BRM 283/2018, Nr UM1G PP/1065699).
W wyniku głosowania: za- 20 (jednogłośnie) Rada Miejska Konstanc in-Jeziorna po zapoznaniu
się z treścią skargi z dnia 14.08.2018 r. dot. odstąpienia od oboązku nakazania usunięcia
właścicielowi posesji przy ul. Sobieskiego 19 betonowych elementów oraz śmieci przekazała
ją do Komisji Rewizyjnej w celu jej zbadania.
Ad. 30
Przewodniczący Rady podziękował pracownikom oraz radnym za 4-letnią pracę. wręczył
radnym dyplomy oraz drobne upominki. Nastepnie zamknął obrady XLIX sesji o godz. 15.40
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(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD. która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:
Mariola Pietras

PRZEWODNICZĄCA
RADY M1EJ

Aleksaiewska
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LISTA OBECNOŚCJ RADNYCH VII KADENCJI NA
dLJX

W DNIU

Podis:

H.

11 .b

Lp. Nazwisko i imię.

1. Baran Rob

2. Chojnowska Grażyna

3. Ciś1awski Andrzej

4. Dabrowska Renata

5. Głowacki kadiusz

6. Grzgorzws Adam

7. Jaca Katara

8. Konopka A1da
„l•9. iuc1cKi Mariusz

ib. Magdziarz Jadwiga

11. Nowic Tomasz

12. Skonocka Izab ela

13. Słombaeta

14. Stradec.ka Jolanta .. -

. 1)
15. Tusńska Znobia

16. Wiercńska Iwona

17. Wiktorowicz Elżhita „„ „—

18. Wi1czekAgata

19. Wojdak Włodziinirz.

\ 20. Zwar Aikadiusz

\21. eg1iński Cezary



crstano:n-J:I0r

BIL R V JskJ

Wfdrmacia b pracy Przewodniczceo Rady Miejskiej między sesjami od
DNIA: I •„ u

Ód 6.września 2018 r. do 9.października 2018 r.

Nrdz pods
..

Zgodnie z par.12.pkt Sb Regulaminu Rady Miejskiej przedstawiam poniżej pisemną informację o
pracy Przewodniczącego Rady Miejskiej między sesjami.

6.09-13.09.18 podpisywanie publikacja uchwał podjętych przez Radę Miejską na sesji 5.09.18

8.09.18 Udział w czytaniu „Przedwiośnia” Stefana Żeromskiego zorganizowanym przez Radę
Seniorów koło „Hugonówki”

8.09.18 Udział w czytaniu „Przedwiośnia” Stefana Żeromskiego zorganizowanym przez Towarzystwo
Miłosników Piękna i Zabytków Konstancina w willi ‚„wit”

9.09.18 Koncert w Parku Zdrojowym na zakończenie sezonu

12.09.18 Uroczystość wręczenia nagród „Kobietom Sukcesu z Województwa Mazowieckiego” w KDK
„,Hugonówka”

22.09.18 „Weekend dla zdrowia” i V Bieg Tomasza Hoptera

23.09.18 „,160 tat Czarnowa”

29.09.18 Uroczystość 30= lecia Towarzystwa Miłośników Piękna i Zabytków Konstancina

25.09.18 Zwołanie na 10.10.2018 sesji Rady Miejskiej, przygotowanie porządku obrad i wysyłka
materiałów

29.09.18 Uroczystość 30- tecia Towarzystwa Miłośników Piękna i Zabytków Konstancina

8.10.18 Spotkanie z seniorami w Słomczynie

9.10.18 Otwarcie przedszkola „Leśna Chatka”

Stałym działaniem Przewodniczącego było dekretowanie i kierowanie do odpowiednich komisji lub
radnych napływającej korespondencji

Przewodniczący pełnił dyżury radnego w godz. 14.00-16.00 w dniach: 12.09, 19.09,26.09, 3.10.2018



IJRZĄD MIASTA I GMINY
KONSTANCIN-JEZ1ORNA

05-52 OKO1VSTANIN-JEZIORZ\4, zJ. Piasec2yńska 77
te!. 224842300, 22 48 42 310 fax 22 4842309

_____—

. Koristancin-Jeziorna, dn.09. 10.20 18r.

i-.EC.f1

I )„ Z

_jiÓ -j Pan
Andrzej Cieślawski
Przewodniczący Rady Miejskiej

Nr dr. ...J pods J w/m

Szanowny Panie Przewodniczący.

Stosownie do 30 Statutu Gminy Konstanciri-Jeziorna przyjętego Uchwałą Nr
141/VI/201] Rady Miejskiej Konstaiicin-Jeziorna z dnia 13 września 2011 r. (Dziennik
Urzędowy Województwa Mazowieckiego z 2011 r. Nr 208, poz6258) składam informację o
swej pracy i pracy Urzędu w okresie między sesjami Rady Miejskiej, według stanu na dzień
09.10.2018 r.

08.09.2018
• Czytanie Przedwiośnia:
a) przez Parę Prezydencką w ogrodzie Domu Artystów Weteranów Scen Polskich

w Skol.imowie.
b) przez seniorów w altanie przy Hugonówce.
c) przez TMPiZK w ogrodzie Domu Stefana Żeromskiego.
• Spotkanie z właścicielami Otwartych Ogrodów — podziękowanie za udostępnianie

swoich ogrodów przez mijające 10 lat.
8-9.09.2018
XI Festiwal Otwartych Ogrodów.

09.09.2018
Zakończenie letniego Sezonu Muzycznego w amfiteatrze.
Koncert : Osiem Pór Roku.

10.09.2018
Spotkanie. z Panem Dobrosielskim — prezesem PGNiG Termika Rozproszona, w sprawie
budowy lokalnch kotłowni zasilających Osiedle Kozia, Bielawska, Mi.rkowska 48A-E
w ciepłą wodę użytkową i centralne ogrzewanie.

12.09.2018
Spotkanie z prawnikami SGGW w sprawie rozwiązania wzajemnych zależności między
uczelnia a. gminą.



16.09.2018
• Festyn Anielski.
• Spotkanie z Panią Heleną Juchniewicz — dyrektorką polskiej szkoły w Nowej Wilejce.

18.09.2018
Spotkanie z sołtysami. Podsumowanie współpracy w mijającej kadencji.

20.09.2018
Spotkanie wójtów, burmistrzów w Jabłonnej, w sprawie programu rządowego budowy 21
mostów.

22.09.2018
• Odsłonięcie kamienia — upamiętniającego 25 rocznicę powstania jednostki OSP

w Czernidłach.
• Bieg Houfera.

23.09.2018
• Poland Bike.
• 160 — lecie sołectwa Czarnów.

25.09.2018
Podpisanie umowy z WFOŚiGW w \Varszawie na dofinansowanie odbioru azbestu z terenu
gminy.

28.09.2018
Zebranie z mieszkańcami Mirkowa. Bieżące problemy Osiedla.

29.09.2018
X)CK- lecie TMPiZK w Hugonówce.

2.10.2018
Wręczenie nagród i dyplomów najlepszym., uczniom w ramach programu Młody Mistrz Nauki

5.10.2018
Wizyta oficjalnej delegacji z Saint Germain —en- Laye na czele z merem Arnoldem Periocard.

6.10.2018
• Dzień Latawca.
• Spotkanie z seniorami Koła nr 21 w Mirkowie.

8.10 .2k) 18
Spotkanie z okazji Dnia Seniora w Słomczynie.

9.102018
Otwarcie przedszkola „Leśna Chatka”.

Z poważaniem
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